
 

 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι οι πιστώσεις του Υ-
πουργείου Εθνικής Άμυνας για τις ανάγκες των Στρατιωτικών Νοσοκομείων δεν έχουν 
μειωθεί κατά τα τελευταία έτη. Καλύπτουν πλήρως τις ανάγκες καταβολής των αποδο-
χών και των εργοδοτικών εισφορών του προσωπικού, ενώ αυτές που αφορούν στις 
δαπάνες λειτουργίας τους αυξάνονται σταθερά κατ’ έτος από το έτος 2022.  

Επιπρόσθετα, ο αριθμός των εισακτέων στα υγειονομικά τμήματα της ΣΣΑΣ 
και της ΣΑΝ έχει ήδη αυξηθεί σημαντικά (ενδεικτικά οι εισακτέοι για το ακαδημαϊκό έτος 
2020-21 από 69 αυξήθηκαν σε 173 για το ακαδημαϊκό έτος 2024-25). Ομοίως έχουν 
αναληφθεί οι απαιτούμενες ενέργειες για την πρόσληψη κάθε κατηγορίας υγειονομικού 
προσωπικού (πολιτικών υπαλλήλων, επικουρικού προσωπικού, κατ’ απονομή Αξιω-
ματικών και Επαγγελματιών Οπλιτών).  

Κατά τα λοιπά αρμόδια να σας απαντήσουν είναι τα συνερωτώμενα Υπουρ-
γεία. 
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